



PROTOKOLL Nr 6/ 2012

| | | |
|-------------|--------------------------|---------------------|
| Art | Styrelsesammanträde ÖNBF | |
| Dag | Onsdag 8 Augusti 2012 | |
| Plats | Telefonmöte | |
| Närvarande: | Mats Öberg | Ordförande |
| | Barbro Forsman | Kassör |
| | Ulf Sikström | Sekreterare |
| | Thomas Fredriksson | Styrelseledamot |
| | Staffan Rönmark | Styrelseledamot |
| | Roger Öberg | Styrelseledamot |
| | Josefine Stålnacke | Adjungerande ungdom |

Övriga:

| | | |
|---------------|-----------------|---------------------|
| Ej Närvarande | Roger Andersson | Styrelseledamot |
| | Anna Öbrand | Adjungerande ungdom |
| | Hans Aldenlöv | Kansliet |

§ 69 Sammanträdet öppnande

Ordförande Mats Öberg hälsade alla välkommen, samt förklarade styrelsesammanträdet öppnat.

§ 70 Godkännande av föredragningslista

Efter komplettering av Ej Föranmälda frågor, godkändes föredragningslistan.

§ 71 Föregående protokoll

Föregående protokoll godkändes.

§ 72 Skrivelser och meddelanden

Ordf. Mats Öberg föredrog inkommen post.

§ 73 Information av DOG

Mats föredrog om det som diskuteras inom DOG (Distriktsordförandegruppen)

§ 74 Verksamhetsregler

Styrelsen diskuterade omkring verksamhetsregler och Thomas redogjorde ifrån arbetsgruppens framsteg.

§ 75 Flyttning av tävlingar

Efter en del påringningar angående flyttning av tävlingar diskuterades om möjligheter att flytta tävlingar. När det gäller mästerskapstävlingar har vi den policyn att dessa inte skall flyttas, pga att den som har för avsikt att köra ett helt mästerskap ska vid säsongens början ha den möjligheten att planera detta. Styrelsen ser över möjligheten att ev kunna hitta någon framkomlig väg.

§ 77 Övriga frågor

A Vännäs MK

Roland Åström Vännäs MK har inkommit med en skrivelse angående tunna startfält i RC. Skrivelsen skickas till RC Kommittén.

B Haparanda SMS

Anders Aidanpää ordf. i HSMS har åter hört av sig om de pokaler som inte utdelats vid Luleå MS Rallytävling. Fadder för HSMS Thomas Fredriksson har åter talat med arrangörsklubben och SGA i RY för att detta en gång för alla blir reglerat, detta har han också blivit lovad och vi hoppas detta blir utagerat från Luleå MS.

C GRP E Rally

Användandet av HANS skyddet i GRP E i Rally har framflyttats.

§ 78 Nästa sammanträde

Nästa möte 16 september i Skellefteå, SGA Teknik samt valberedning kallas.

§ 79 Avslutning

Ordförande tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Ulf Sikström
Sekreterare

Mats Öberg
Ordförande